
 
 

 אילן כהן ע"י חבר המועצה  מוגשת -  2022 דצמבר ישיבת מועצה   –הצעה לסדר  
 

 המשך המאבק בחדקונית הדקל   נושא :
 
  

עצי דקל, כידוע את העצים מהסוג הנ"ל תוקפת חיפושית בשם  800 -ברעננה כ 
  5-  4חדקונית הדקל . עד כה העצים טופלו בהתאם להנחיות משרד החקלאות ע"י 

 הדברה בכל עץ בשנה . פעולות  
 

לאחרונה הותקנו על הדקלים ברחבי העיר חיישנים מיוחדים שתפקידם לאתר  
תנועה של זחלים בתוך העץ ולקבוע את רמת הפגיעות בעץ . בהתאם להתראה  

 שמתקבלת מתבצעת הדברה נקודתית בעץ. 
 

מדובר  בפרויקט חשוב שהביא איתו מספר בשורות כמו חדשנות דיגיטלית, הפחתה  
 משמעותי בשימוש בחומרי הדברה וחסכון בתקציב לאורך זמן  

 
השמירה על עצי הדקל, ועל המרחב הציבורי הירוק בעירנו לצד ההגנה על הציבור  

 מפני עצים העלולים לקרוס הינם ערכים חשובים. 
 
 

 ולשמר בכך את עצי הדקל בעיר שתרומתם הנופית גבוהה  
 
 

 בהתאם לאמור מובאת הצעת החלטה כדלקמן:
 

  מעקבפיה הועדה לאיכות הסביבה תקיים ל  החלטהלקבל    מתבקשת מועצת העיר 
 המנע והמאמץ הנ"ל.  פעולות  לטובת שימור  שנתי

עצי הדקל בהם הותקנו חיישנים   רשימת בנוסף, מובאת לאישור המועצה החלטה כי
לעיון הציבור באתר העירוני לשם מעקב וכחלק ממדיניות   תעלה)ויותקנו בעתיד( 

 השקיפות העירונית.  
 

 


